
Protokół Nr XLII/2018 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 25 maja 2018 roku 
 
 
Otwarcia obrad XLII sesji (sesja nadzwyczajna) dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 13 na 
15 radnych, sesja jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jarosława Jaworskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. w trybie 

przetargowym prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Sędziszowie oraz 
obciążenie nieruchomości służebnościami. 

6. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Pani Skarbnik 
- odczytała pisma z wydziałów dotyczące zmian w budżecie gminy: 
RDG – w sprawie utworzenia nowego zadania „zakup prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości działka Nr 336/2” za kwotę 37.000zł, 
W dziale750 rozdziale 75075 – zwiększa się dochody o kwotę 6.901,83 zł. Powyższe wynika 
z umowy pomiędzy Urzędem Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego a Gminą 
Sędziszów na realizację operacji „Organizacja konkursu promującego ryby i produkty rybne 
podczas Festiwalu Ludowego”. 
BRI - W dziale 600 rozdziale 60017 likwiduje się roczne zadanie inwestycyjne pn. 
„Utwardzenie drogi wewnętrznej nr geod. 816 w Jeżowie” , a środki w kwocie 25.292,74 zł 
przenosi się na wydatki bieżące w tym rozdziale - kwota 21.792,74 zł, oraz kwotę 3.500,00 zł 
do działu 010. 
W dziale 921, z rozdziału 92109 przenosi się kwotę 702,00 zł  z zadania „Zakup mini 
traktorka z osprzętem do odśnieżania i koszenia” na wydatki bieżące w dziale 900 rozdziale 
90004; w rozdziale 92195 przenosi się kwotę 2.000,00 do rozdziału 92109. Związane jest to 
ze zmianami dokonanymi w poprzedniej uchwale z miesiąca kwietnia, jak również ze zmianą 
przeznaczenia Funduszu Sołeckiego Sołectwa Swaryszów.  
Radny J. Strzelec 
- jak to jest jedni muszą do końca września się uporać z funduszem a tutaj zmiana. 
Pan Burmistrz 
- zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim do końca października sołectwo ma prawo podjąć 
uchwałę o zmianie przeznaczenia środków i my musimy się zastosować. 
OSO - z działu 855 z rozdziału 85505 przenosi się kwotę 4.000,00 zł i z rozdziału 85506 
kwotę 12 000,00 zł do rozdziału 85505 na nowo utworzone zadanie inwestycyjne pn. 
„Budowa żłobka w Sędziszowie”. 
Pan Burmistrz 



- mamy koncepcję na budowę żłobka dla 32 dzieci  z zapleczem technicznym plus adaptacja 
poddasza na 3 sale. 
Okres realizacji I etap – budowa obiektu wraz z wykończeniem parteru i piwnicy, plac zabaw, 
parking, dokumentacja i wyłonienie wykonawcy w miesiącach IX – XII 2018 roku, 
oczywiście po pozytywnym zaopiniowaniu wniosku przez RPO. 
Budowa budynku stan surowy I – VIII 2019 roku a od września do listopada prace 
wykończeniowe. Otwarcie grudzień 2019 rok. 
II etap – stan surowy 
Ogółem koszty szacunkowe 3.333.000zł 
I etap 2.558.264 zł brutto plus 153.000zł wyposażenie 
II etap –  
21 maja złożono wniosek do RPO na ogólną wartość 2.678.000zł w tym dofinansowanie 
2.282.820zł oraz wkład własny 415.000zł. 
Prace wykończeniowe 787.791zł, pozostałe wyposażenie i utrzymanie 2019 – 2021. W 
miesiącach IX – X br złożymy wniosek do programu rządowego „Maluch” można pozyskać 
ok. 600.000zł. naszych środków trzeba zabezpieczyć 1.170.000zł. 
Radny W. Tabor 
- gdzie ma być ten żłobek? 
Pan Burmistrz 
- tak jak informowałem będzie rozbudowa naszego Przedszkola. 
Radny N. Jawor 
- dlaczego odpadła lokalizacja w Boleścicach? 
Pan Burmistrz 
- ze względu na przepisy przeciwpożarowe. Wymogi spełnia szkoła i pkt przedszkolny a 
przedszkole i żłobek nie. Jeśli są 2 różne typy to trzeba odpowiednio dostosować, łatwiej jest 
gdy będzie 1 obiekt. Będzie kl „0” i pkt przedszkolny, nie szastałbym publicznymi pieniędzmi 
bo każdą złotówkę jest bardzo trudno pozyskać. 
Radny N. Jawor 
- ja nie szastam pieniędzmi, wiele rzeczy robię w czynie społecznym. 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                      uchwała Nr XLII/297/2018 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 
- to jest działka na Sadach przy bloku Nr 1, zgodnie z przepisami PKP jej zbycie musi być w 
formie przetargu. Będzie kilka miejsc parkingowych, chcemy pozyskać na cel publiczny. Na 
garaże nie wyrazimy zgody. 
Radny N. Jawor 
- czy jeśli będzie parking to każdy może parkować i mieszkańcy nie będą gonić tak jak w 
innych miejscach? 
Pan Burmistrz 
- to są wyjątkowe przypadki gdzie zabraniają, każdy będzie miał prawo zaparkować. 
Radny J. Jaworski 
- czy ta działka jest niezagospodarowana? 
Pan Burmistrz 
- tam jest ziemia to jest po byłym sklepie p. Treli. 
Pan Przewodniczący 



- odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. 
w trybie przetargowym prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej 
w Sędziszowie oraz obciążenie nieruchomości służebnościami. 
Głosowanie 
15 głosów – za                        uchwała Nr XLII/298/2018 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
Protokołował                                                                                                       Przewodniczył 


